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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-8 
Rijeka,  29. 9. 2020. 
 

ZAPISNIK 
S 15. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
15. sjednica VMO Belveder održana je 29. rujna 2020. (srijeda) početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 14. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Program rada VMO Belveder za 2020. - rebalans 
2. Razno 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

Ad.1 Predsjednica Vijeća MO Belveder predložila je da se, sukladno epidemiološkoj situaciji 
uzrokovanoj virusom COVID-19 i mjerama uvedenim od strane Nacionalnog stožera civilne zaštite, 
ne organiziraju preostale aktivnosti iz Programa rada VMO Belveder za 2020. godinu. 
 

Temeljem navedenog donosi se Rebalans Programa rada VMO Belveder na način da se planirana 
sredstva neće utrošiti za točke: 

- malonogometni turnir u suradnju s Centrom za odgoj i obrazovanje Rijeka 
- doček Sv. Nikole i podjela poklona za predškolsku djecu 
- repreznetacija (neutrošena) 
 

Nakon rasprave Vijeće donosi sljedeći zaključak. 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo izmjene Programa rada VMO Belveder za 2020. 
godinu – Rebalans 
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Ad.2 Predsjednica je informirala članove Vijeća o održanom sastanku predstavnika stanara zgrade 
S. Bačića 19 kog predsjednika Gradskog vijeća Grada Rijeke gosp. Andreja Poropata a vezano za 
problematiku izgradnje upojnog bunara za oborinske otpadne vode u dvorištu navedene zgrade 
koja je bila planirana u programu Malih komunalnih prioriteta VMO Belveder za 2020. godinu a koji 
su stanari u međuvremenu izgradili iz vlastitih sredstva i zatražili refundaciju od strane Grada 
Rijeke. 
 
Kako navedenom zahtjevu nije zakonski moguće udovoljiti na traženi način predloženo je da se u 
narednom periodu izvedu drugi radovi u istom iznosu sredstava, odnosno postavljanje javne 
rasvjete zapadno od zgrade. 
 
 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


